
 

 1 

Όνομα:_____________ 
Ημερομηνία:______________ 

 

 
1.Γράφω τα παρακάτω ουσιαστικά σε – ος  στον 
πληθυντικό αριθμό: 

 

Ενικός αριθμός  Πληθυντικός αριθμός  

ο βοσκός  οι βοσκοί 

ο γεωργός  

ο κήπος  

ο λαγός  

ο δάσκαλος  

ο γιατρός  

ο λύκος  

ο φάρος  

ο δρόμος   

ο έμπορος  

ο δήμαρχος  

 

 
2.Κάνω το αντίθετο:  

 

Πληθυντικός αριθμός  Ενικός αριθμός 

οι άνθρωποι ο άνθρωπος 

οι δάσκαλοι  

οι φίλοι  

οι άνεμοι  

οι ουρανοί  

οι κάτοικοι  

οι κίνδυνοι  

οι κήποι  

οι άγγελοι  

 
3.Βρίσκω το λάθος και το διορθώνω: 

 
Πολλοί  άνθρωπος είναι πολύ πεισματάρηδες και κακός. Άλλοι 

άνθρωποι είναι καλοί  και ήσυχος. Οι κακή μένουν χωρίς 
φίλους και παρέες. Οι καλός έχουν πάντα φίλους. Η φίλοι 
αγαπιούνται πολύ και δεν κάνουν άσχημα πράγματα… 

Μοιράζονται…  
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4.Γράφω τις υπογραμμισμένες λέξεις στον πληθυντικό 
αριθμό: 

 

 Η μαμά αγόρασε ένα κόκκινο παντελόνι. 

 Η  μαμά αγόρασε πολλά ___________________. 
  

 Ο μπαμπάς έφτιαξε ένα πράσινο ποδήλατο. 

 Ο μπαμπάς έφτιαξε πολλά __________________. 

   

 Ο Νίκος είναι καλός αθλητής. 

 Πολλά παιδιά είναι _________________________. 

   

 Ο σκύλος είναι καλός φίλος. 

 Οι ____________ είναι καλοί ___________. 

   

 Ο δάσκαλος πήγε στο γραφείο. 

 Οι ____________ πήγαν στο γραφείο. 
 
5. Βάζω η, ι, οι: 

 

 Η Ειρήν__ αγόρασε ένα κόκκινο σακάκ__, ένα 
πράσινο παντελόν__, ένα κίτρινο σκουφάκ__ και ένα 

επιτραπέζιο παιχνίδ___. 

 Η Ελέν__ λέει πως οι φίλ__ δεν τσακώνονται. 

 Στο θέατρο πήγαν __  Φωτεινή , __ Νικολέτα, ___ 

Μαρίνα και ___ Ευθυμία.  

 Οι βάτραχ___ , οι σκύλ___, οι ποντικ___ είναι ήσυχα 
ζωάκια. 

 
 
 
 

 
 
 
                                                 Πρόσεχες σήμερα; 

Θυμήσου: 
 

ένα  ενικός αριθμός 
 

πολλά πληθυντικός 

αριθμός 
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Όνομα:_____________ 
Ημερομηνία:______________ 

 

 
 

1.Γράφω τα παρακάτω ουσιαστικά σε – ης στον 
πληθυντικό αριθμό 

 

 

  Ενικός αριθμός Πληθυντικός αριθμός 

ο μαθητής  οι μαθητές 

ο εργάτης  

ο αγρότης  

ο δικαστής  

ο πειρατής  

ο διαιτητής  

ο στρατιώτης  

ο ναύτης  

Ο αθλητής  

ο γυμναστής  

 
 

Κάνω το αντίθετο… 
 

Πληθυντικός αριθμός Ενικός αριθμός 

οι φοιτητές ο φοιτητής 

οι καθηγητές  

οι μαθητές  

οι ποιητές  

οι νικητές  

οι επιβάτες  

οι πολεμιστές  

οι ναύτες  

οι αγοραστές  

οι εργάτες  

 
 

 
 

                                      Πρόσεξες τις καταλήξεις; 
                                     ‘Έλεγξες;  

 

Όλα τα αρσενικά 

σε – ης στον 
πληθυντικό 

γράφονται με –ες 
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2.Γράφω τις υπογραμμισμένες λέξεις στον πληθυντικό 
αριθμό: 

 

 Ένας μαθητής έγραψε ένα παραμύθι. 

 Πολλοί ____________ έγραψαν πολλά _____________. 

   

 Ο Αχιλλέας είναι καλός ποδοσφαιριστής. 

 Ο Γιώργος και ο Βασίλης είναι _________ 

______________. 

   

 Ο ναύτης ταξιδεύει συνέχεια. 

 Οι ____________ ταξιδεύουν συνέχεια. 

   

 Ο προπονητής δίνει οδηγίες. 

 Οι ______________ δίνουν οδηγίες. 
 

3.Βάζω τις λέξεις σε σειρά , ώστε να βγαίνει 
σωστό νόημα: 
 

 ο , θέλει, σκύλος, γίνει, να , γυμναστής 

 _________________________________________________ 

 βάτραχος, ο, να, γίνει, θέλει, ποδοσφαιριστής 

 _________________________________________________ 

 ο , γίνει, να , θέλει, παπαγάλος, μουσικός 

 _________________________________________________ 

 
Μήπως ξέχασες κάτι; 
 

4. Βρες το λάθος και γράψε το σωστό: 
Ο Άρις και ο Παναγιώτης είναι ήσυχοι μαθητής. Είναι 
και ποδοσφαιριστές. Οι προπονητής τους δίνει οδηγίες 
και είναι καλή παίκτες. 

 
Σκέψου όσα λέμε… μη χάνεις χρόνο…μόλις τελειώσεις θα 
παίξεις…ΣΥΓΚΕΝΤΡΩΣΟΥ!!! 
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Όνομα:_____________ 
Ημερομηνία:______________ 

 

 
Ζουζούνια, ξέρετε : 
Πότε βάζω τον; 
Πότε βάζω των; 

 
Διαβάστε δυνατά και σωστά: 
 

Είδα τον πατέρα των παιδιών και τον φώναξα…  
 
Στον ενικό αριθμό βάζω τον και στον πληθυντικό 

βάζω των… 
 

π.χ. τον κήπο     των κήπων 
       τον πάγο   των πάγων 

       τον τοίχο   των τοίχων 
       τον δάσκαλο        των δασκάλων 
 
Συμπλήρωσε  στα  κενά   τον  ή  των : 

 

 Τα λουλούδια ___ κήπων  είναι όμορφα. 

 Θαύμασα  ___  κήπο της Άννας! 

 Σπάσαμε ___  πάγο  με το μαχαίρι. 

 Έλιωσαν τα χιόνια ___  πάγων. 

 Βάψαμε ____ τοίχο πράσινο. 

 Τα χρώματα ____ τοίχων είναι έντονα. 

 Τα παιδιά φώναξαν ___  δάσκαλο. 

 Τα βιβλία ___ δασκάλων είναι στο γραφείο. 
 

Θυμήσου!!! 

 
Διάβαζε όλη την πρόταση και μετά συμπλήρωσε… 
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Όνομα:_____________ 
Ημερομηνία:______________ 

 

 
Ζουζούνια, ξέρετε : 
Πότε βάζω της; 
Πότε βάζω τις; 

 
Είδα τις  κόρες  της Μαρίας.  
Η μαμά έπλυνε τις κουρτίνες της κουζίνας. 
  
Θυμήσου!!! 
Στον ενικό αριθμό βάζω της και στον πληθυντικό 
βάζω τις… 
 

π.χ.  της κουρτίνας       τις κουρτίνες 
        της μπάλας          τις μπάλες 

        της δασκάλας       τις δασκάλες 
        της αράχνης         τις αράχνες 

  

Συμπλήρωσε  στα  κενά   της  ή  τις: 

 

 Η μαμά ____ Μαρίνας άλλαξε ___ κουρτίνες ___ 
κρεβατοκάμαρας. 

 Ο γυμναστής μάζεψε ___ μπάλες. 

 Τα βιβλία ___ δασκάλας μας είναι στην έδρα. 

 Η γιαγιά ξεσκόνισε ___ αράχνες. 

 Τα τετράδια ___ Τζίνας είναι καθαρά. 

 Πρέπει να έχουμε καθαρές ___ τσάντες μας. 

 Η Ελένη κάλεσε  ___ φίλες της στο σπίτι της. 

 Το σπίτι ___ φίλης μου είναι μακριά. 
 

Θυμήσου!!! 

 
Διάβαζε όλη την πρόταση και μετά συμπλήρωσε… 


